
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης   
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης  
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
  Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 
 
ΘΕΜΑ: «Δράσεις ΜΚΟ στον Έβρο. - Επέκταση φράχτη κατά μήκος του 

ομώνυμου ποταμού» 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Για άλλη μια φορά δημοσιεύματα με πηχυαίους τίτλους αναφέρουν ότι δράσεις των ΜΚΟ 
στον Έβρο τίθενται υπό «το μικροσκόπιο των αρχών», καθώς και η σύνδεση αυτών με 
κυκλώματα διακίνησης παράτυπων «μεταναστών». Αφορμή αυτήν την φορά ήταν η προ 
διμήνου λήψη mail από τις τοπικές αρχές του Διδυμοτείχου, στο οποίο ορίζονταν 
συντεταγμένες νησίδας του Έβρου και επί της οποίας θα κατέφθαναν λαθρομετανάστες, 
προκειμένου να σπεύσουν οι ελληνικές αρχές να τους περιμαζέψουν. Αν και οι ελληνικές 
αρχές κινητοποιήθηκαν, εντούτοις δεν εντοπίστηκαν λαθρομετανάστες. Ωστόσο, όλο και 
συχνότερα το τελευταίο χρονικό διάστημα παρατηρούνται αντίστοιχα σκηνικά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Διατίθεστε όπως μας ενημερώσετε αν κατά τη σύλληψη λαθρομεταναστών είτε 
διακινητών κατάσχονται τα κινητά τους, προκειμένου να διερευνηθούν από τις 
Αστυνομικές μας Αρχές, ώστε να εντοπιστούν από ποιες χώρες λαμβάνουν μηνύματα και 
από ποιες ΜΚΟ; 
 
2. Πόσες και ποιες ΜΚΟ δραστηριοποιούνται στην παραποτάμια περιοχή του Έβρου και 
ποια είναι τα πεπραγμένα τους, εφόσον ερευνήσατε τη δράση και τις εν γένει 
δραστηριότητες αυτών; 
 
3. Συμφώνως προσφάτου απόφασης ΚΥΣΕΑ περί επέκτασης του φράχτη στον Έβρο 
κατά 80 χλμ. προτίθεστε να μας ενημερώσετε εάν μελετήσατε την κοστολογημένη μας 
πρόταση κατασκευής «τείχους», κατά τα πρότυπα του Ισραήλ, το οποίο θα κάλυπτε κατά 
μήκος το σύνολο της συνοριακής γραμμής με την Τουρκία; 
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4. Εάν όχι, κατά μήκος ποιων περιοχών θα επεκταθεί ο προαναγγελθείς «κακέκτυπος 
φράχτης», πότε θα ξεκινήσουν οι εργασίες και πότε αναμένεται η ολοκλήρωσή του, 
εφόσον η απόφαση του ΚΥΣΕΑ βασίζεται σε συγκεκριμένο και προμελετημένο 
χρονοδιάγραμμα; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




